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Z á p i s 

z 12. zasedání Zastupitelstva obce Stříbrná, konaného dne 20.02.2024 v zasedací místnosti OÚ 
Stříbrná od 17:30 hod. 

 

Přítomni: 8 členů zastupitelstva obce dle prezenční listiny 

Hosté: 2 

 

Program jednání:  

1. Zahájení 
2. Dotace z rozpočtu obce Stříbrná 

3. Bezúplatný převod pozemků  
4. Budova E75 a č. p 220 

5. Rozpočtové opatření 
6. Pozemky 

7. Ostatní 
8. Diskuse 

9. Závěr 

 

 

K hlavním bodům jednání 

 

1. Zahájení 

Zasedání zastupitelstva obce zahájila starostka obce paní Jana Kortusová uvítáním přítomných. 
Konstatovala, že je přítomno 7 členů zastupitelstva, pan Günter Fischer se omluvil, přijde později. Je 

přítomna nadpoloviční většina a zasedání zastupitelstva obce je dle § 92 odst. 3 zákona ČR ze dne 12. 
dubna 2000 č. 128/2000 Sb. o obcích, ve znění pozdějších předpisů, schopno usnášet se ke všem 
projednávaným bodům programu. Dále upozornila, že celý průběh jednání je nahráván na záznamové 
zařízení a tento záznam bude vymazán po pořízení zápisu.   

Starostka obce předložila členům zastupitelstva obce program zasedání. K takto navrženému programu 
nebylo připomínek a všichni přítomní zastupitelé s programem zasedání souhlasili. 

Výsledek hlasování:      Pro: 7             Proti: 0             Zdrželi se: 0 

Starostka obce určila jako zapisovatele zápisu 12. zasedání Zastupitelstva obce Stříbrná paní Hanu 

Marešovou a jako ověřovatele tohoto zápisu paní Mgr. Andreu Krýzlovou a pana Jiřího Papeže. 
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Poté paní starostka informovala zastupitelstvo o událostech v obci od minulého zastupitelstva: 

 Lesům ČR byl odeslán dopis s žádostí o vzájemnou součinnost, který se týkal lesních pozemků 
ležících v lyžařském areálu Stříbrná. Jedná se o možnosti vypořádání vlastnických vztahů 
formou koupě či směny za obecní lesní pozemky. Po odpovědi Lesů ČR bude rozhodnuto, jak 
bude dále s lyžařským areálem naloženo. Žádost Lesům ČR vypracovala paní Mgr. Andrea 

Krýzlová. 
 Na Nové Vsi u Kraslic se řeší s odborem životního prostředí MěÚ Kraslice porušení rozhodnutí 

ke kácení stromů rostoucích mimo les. Povolení ke kácení dostal pan , který na základě 
plné moci zastupuje paní . Kontrolou panem  na místě samém se zjistilo, 
že používají cestu obce, kterou zničili, dále jezdí po obecní louce, která je chráněným krajinným 
prvkem – koprníkovou loukou. Vykácel také více stromů, než kolik měl rozhodnutím povoleno. 
Celá věc je v řešení. 

 S panem Ing.  připravuje paní starostka podklady na výběrové řízení na opravy 
vybraných komunikací. 

 Dne 08.02.2024 prošla paní starostka spolu s autorizovaným technikem pro stavby, panem Ing. 

, bytový dům s komerčními prostory č. p. 376 (naproti obecnímu úřadu). Dne 

19.02.2024 obdržela zprávu o stavu domu, ten je značně zanedbaný a neudržovaný, celková 
konstrukce je ale stabilní. Dům vyžaduje kompletní opravu, proto je potřeba, z důvodu vysokých 
investic, oslovit nějakou projekční kancelář. Do té doby pan Ing. doporučuje provést 
drobné opravy a udělat nejnutnější udržovací práce. Paní starostka oslovila právního zástupce 
obce, jak postupovat v případě kompletní opravy domu s ohledem na nájemníky. O všech 
skutečnostech bude paní starostka zastupitele informovat na pracovní schůzce nebo na dalším 
zasedání zastupitelstva. 

 Dnes byla Valná hromada obcí Kraslicka, kde se řešilo hlavně zdravotnictví. Ani Karlovarský 
krajský úřad v této věci nedokáže pomoci, chystají granty a stipendia pro budoucí lékaře. Dle 

zákona by měly zdravotní službu zajistit zdravotní pojišťovny, bohužel jim ale nehrozí žádné 
sankce, když při současném nedostatku lékařů zdravotní péči nezajistí. Vypadá to, že do 
budoucna budou muset obce vyčlenit finanční prostředky, aby se otázka nových lékařů dala 

řešit. 
 Dne 23.03.2024 se bude od 19:00 hodin na Márty konat „Stříbrňský ples“. S nápadem ples 

uspořádat, přišla místostarostka paní Bc. Kateřina Secká. Nahoře v restauraci bude hrát kapela 
Hága, dole v baru DJ. Součástí plesu bude tombola, foto koutek a občerstvení. Vstupenky lze 

zakoupit v krámku na Márty. Všichni jsou srdečně zváni. 
 S jarními měsíci se připravují akce jako Velikonoční cesta, Pálení čarodějnice, Stavění májky.  

 

2. Dotace z rozpočtu obce Stříbrná 

Do konce ledna přišlo 13 žádostí o dotaci z rozpočtu obce Stříbrná v celkové výši 196 500 Kč + dar pro 
Zdravotního klauna, o.p.s. Finanční komise probrala na pracovní schůzce dne 13.02.2024 všechny 
žádosti a doporučila zastupitelům schválit tyto finanční prostředky. 
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Paní starostka navrhla zastupitelům odsouhlasit každou žádost zvlášť (ve formě návrhu výboru, nebude-

li uvedeno jinak) a konečné usnesení schválení finančních prostředků odsouhlasit jedním hlasováním. 

a) Drosera Bublava žádá o 6 000Kč na podporu záchranné stanice volně žijících živočichů. 
Návrh Finančního výboru: 6 000 Kč 

 

            Výsledek hlasování:      Pro: 7             Proti: 0             Zdrželi se: 0 

b) Spolek Němců a přátel německé kultury v ČR žádá o 5 000 Kč na Pouť na Přebuzi spojenou 

s vlastivědnou vycházkou a koncertem.  
            Návrh Finančního výboru: 5 000 Kč             

            Výsledek hlasování:      Pro: 7             Proti: 0             Zdrželi se: 0 

c) Spolek za zachování hutě v Šindelové žádá o 15 000 Kč na pravidelné výdaje na chod a údržbu 
hutě.  

            Návrh Finančního výboru: 10 000 Kč             

            Výsledek hlasování:      Pro: 7             Proti: 0             Zdrželi se: 0 

d) Agentura osobní asistence a sociálního poradenství, o.p.s žádá o 5 000 Kč na provozní náklady 
agentury.  

            Návrh Finančního výboru: 0 Kč                         

            Výsledek hlasování:      Pro: 7             Proti: 0             Zdrželi se: 0 

e) Paní  žádá o 50 000 Kč pro syna  na celoroční sportovní činnost 
(závodění MTB).  
Návrh Finančního výboru: 20 000 Kč   
 

            Výsledek hlasování:      Pro: 7             Proti: 0             Zdrželi se: 0 

Pan  požadoval informaci, jestli je zastupitelstvo informováno o sportovních výsledcích 
 a jeho propagaci obce Stříbrná. Paní starostka ho ujistila, že vše dokládá 

k vyúčtování a propagaci obce má na svém Facebooku. Pan  navrhl výsledky i propagace 

zveřejňovat ve Zpravodaji obce, aby byli občané informováni. 
                     

f) Paní  požádala o 6 500 Kč na proplacení provozu výstavní síně a připlacení 
zarámování obrazu (účtenka byla z 04.01.2024 na 1 500 Kč).  
Návrh Finančního výboru: 5 000 Kč   
 

            Výsledek hlasování:      Pro: 7             Proti: 0             Zdrželi se: 0 

g) Český svaz včelařů z.s., ZO Kraslice žádá o 3 000Kč na provoz včelařské organizace a nákup 
včelařských potřeb.  

            Návrh Finančního výboru : 3 000 Kč              

            Výsledek hlasování:      Pro: 7             Proti: 0             Zdrželi se: 0 
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h) Pan  žádá na pořádání kulturní akce ve Stříbrné „Rock-metalový festiválek ORE 
fest“ 20 000 Kč. 

Návrh Finančního výboru navýšený po předběžné dohodě zastupitelů: 7 000 Kč 

 

Výsledek hlasování:      Pro: 7             Proti: 0             Zdrželi se: 0        

V 17:45 hodin se dostavil zastupitel pan Günter Fischer, zastupitelů je 8.  

i) Centrum Motýlek Luby z.s žádá o 10 000 Kč na vybavení kanceláře nábytkem pro pracovníky 
Centra Motýlek.  
Návrh Finančního výboru: 0 Kč    

 

Výsledek hlasování:      Pro: 8             Proti: 0             Zdrželi se: 0     

    

j) Zdravotní klaun, o.p.s. žádá o dar, který bude využit v nemocnicích, v nichž je poskytována 
služba nemocným dětem.  
Návrh Finančního výboru: 2 000 Kč    

 

Výsledek hlasování:      Pro: 8             Proti: 0             Zdrželi se: 0 

     

k) TJ Horal Stříbrná, z.s. žádá o 50 000 Kč na zimní soustředění.  
Návrh Finančního výboru: 50 000 Kč    

Paní starostka Kortusová a zastupitel pan Fischer nahlásili střet zájmů a hlasování se zdrželi. 
 

Výsledek hlasování:      Pro: 6             Proti: 0             Zdrželi se: 2 

 

l) Pan žádá o 20 000 Kč na podporu a organizaci akce Pekelná stodola ve Stříbrné.  
Návrh Finančního výboru: 20 000 Kč    

 

Výsledek hlasování:      Pro: 8             Proti: 0             Zdrželi se: 0 

 

m) ZUŠ Kraslice žádá o 6 000Kč  
Návrh Finančního výboru: 6 000 Kč    

 

Výsledek hlasování:      Pro: 8             Proti: 0             Zdrželi se: 0 

 

Usnesení č. 5/24 

 

Zastupitelstvo obce projednalo a schvaluje žádosti o dotace a dar z rozpočtu obce Stříbrná takto: 

a) Drosera Bublava                                                                         6 000 Kč 

b) Spolek Němců a přátel německé kultury v ČR                          5 000 Kč 

c) Spolek pro zachování hutě v Šindelové                                   10 000 Kč 
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d) Agentura osobní asistence a sociálního poradenství, o.p.s.              0 

e)  - pro syna                               20 000 Kč 

f)                                                                    5 000 Kč 

g) Český svaz včelařů z.s., ZO Kraslice                                        3 000 Kč 

h) , rock-metalový festiválek ORE fest                 7 000 Kč 

i) Centrum Motýlek Luby                                                                   0 

j) Zdravotní klaun, o.p.s. (dar)                                                      2 000 Kč 

k) TJ Horal Stříbrná, z.s.                                                             50 000 Kč 

l) , Pekelná stodola                                                 20 000 Kč 

m) ZUŠ Kraslice                                                                            6 000 Kč 

      celková výše dotací                                                                   134 000 Kč 

 

Žadatelé schválených žádostí mají povinnost uveřejnit publicitu obce Stříbrná na svých webových a 
facebookových stránkách a propagačních materiálech. 

Výsledek hlasování:      Pro: 8             Proti: 0             Zdrželi se: 0 

Schválení žádostí a výše dotací z rozpočtu obce Stříbrná byla schválena pod usnesením č. 5/24.  

 

Příloha č. 1 

 

 

3. Bezúplatný převod pozemků 
 

Od roku 2018 měla obec Stříbrná zažádáno o bezúplatný převod pozemků ve správě Státního 
pozemkového úřadu. Ministerstvo financí schválilo bezúplatný převod pozemků parcel č. 227/4, 657/2, 

2287/1, 2288/3, 2293/3, 2316/2, 2337/1, 2344/2 v k. ú. Stříbrná a připravilo smlouvu privatizačního 
majetku. Druh pozemku - ostatní plocha, způsob využití – ostatní komunikace. Paní starostka navrhla 
schválení bezúplatného nabytí pozemků. 
 

Usnesení č. 6/24 

 

Zastupitelstvo obce projednalo a schvaluje bezúplatné nabytí pozemků p. č. 227/4, 657/2, 2287/1, 

2288/3, 2293/3, 2316/2, 2337/1, 2344/2 v k. ú. Stříbrná, druh pozemku - ostatní plocha, způsob využití 
– ostatní komunikace, do majetku obce Stříbrná. Zastupitelstvo obce souhlasí se zněním smlouvy 
privatizovaného majetku do vlastnictví obce o bezúplatném převodu a pověřuje paní starostku ke všem 
úkonům k převodu potřebným.     

Výsledek hlasování:      Pro: 8             Proti: 0             Zdrželi se: 0 

Bezúplatný převod pozemků do majetku obce Stříbrná byl schválen pod usnesením č. 6/24. 
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4. Budova e. č. E75 a budova č. p. 220 
 

a) Budova E75 – restaurace Márty 

 

Tato budova má hotovou projektovou dokumentaci. Zastupitelé požadovali, aby byl penzion 
stavebně upraven tak, aby měl každý pokoj své sociální zázemí, a aby také vzniklo nové sociální 
zázemí pro venkovní prostor. Prací na projektové dokumentaci se zjistilo, že restaurace Márty 
nemá povolení k provozu a ani bar neodpovídá normám. Pan Ing. Horych tedy oproti stávajícímu 
projektu začal řešit také restauraci. O této skutečnosti paní starostka zastupitele obce již 
informovala. V současné době je tedy podána žádost o stavební povolení objektu, žádost je 
rozdělena do tří částí. První částí bude kolaudace restaurace, druhou sociální zázemí a poslední 
částí je rekonstrukce pensionu. Cena projektové dokumentace je navýšena o vícepráce na 
projektu na celkovou výši 214 022 Kč bez DPH.  

             

            Před hlasováním proběhla diskuse k úpravám restaurace a dalšímu postupu prací. 
                   

Usnesení č. 7/24 
        

Zastupitelstvo obce projednalo informace k budově e. č. E75 a souhlasí s upravenou projektovou 

dokumentací a s rozdělením úprav budovy do tří částí dle žádosti o stavební povolení. Dále 
zastupitelstvo obce projednalo a souhlasí s navýšením ceny o vícepráce na celkovou částku 
214 022 Kč bez DPH. 

Výsledek hlasování:      Pro: 8             Proti: 0             Zdrželi se: 0 

Doplnění projektové dokumentace, rozdělení úprav budovy e. č. E75 a navýšení ceny 
projektu o vícepráce bylo schváleno pod usnesením č. 7/24. 

Pana  zajímalo, jak může být v provozu restaurace Márty, když není zkolaudovaná. Paní 
starostka sdělila, že se předpokládalo, že je vše v pořádku, neboť tyto prostory vždy plnily funkci 
jídelny a kuchyně. Až při vypracovávání projektové dokumentace panem Ing. Horychem, se 

zjistilo, že kuchyň původně nebyla uzpůsobená k vaření, ale pouze k dovozu a vydávání jídla. 
S různými nájemci se postupně kuchyň a jídelna (restaurace) upravovala tak, aby vyhovovala 

současným normám, ale nikdy se nedělaly tak velké zásahy, aby bylo potřeba povolení úřadů a 

tím by se tento nedostatek zjistil.  

 

b) Budova č. p. 220 – Jitřenka 

 

Jak již paní starostka informovala zastupitele, v současné době je na budovu Jitřenka hotové 
zaměření a studie proveditelnosti. Nekomunikaci s panem Ing. Horychem paní starostka řešila 
s právním zástupcem obce. Po výzvě pan Ing. Horych začal komunikovat a chtěl by projekt na 
budovu Jitřenka dokončit. K původnímu záměru zastupitelů se projektová dokumentace rozšířila 

o moderní technologie (fotovot. elekt. a zdroje vytápění – tepelná čerpadla s měřením a regulací). 
Pan Ing. Horych paní starostku ujišťoval, že je schopný podat žádost o stavební povolení do 
konce června 2024. Cena za projektovou dokumentaci s rozšířením je 469 000 Kč bez DPH. 
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Na dotaz pana  zda se již odsouhlasila realizace opravy Jitřenky, a zda zastupitelstvo ví, 
na kolik je akce spočítána, paní starostka odpověděla, že se nyní jedná jen o projekt, a že oprava 

je spočítána na 16 milionů Kč, a že obec bude na opravu žádat dotace. Pan  uvedl, že když 
byl zastupitel, tak se dělal nějaký statický posudek, kde se psalo, že jsou nevyhovující základy. 
Paní starostka sdělila, že se při posuzování stavu Jitřenky dělaly sondy do zdiva, stropů a podlah, 

a dle toho není budova určena ke zbourání. Zajímalo ho také, zda není dotace na projektovou 

dokumentaci. Paní starostka toto již zjišťovala a letos nelze žádat dotaci na projektovou 

dokumentaci, protože je zažádáno o dotaci 750 000 Kč na opravu komunikací, a obojí je součástí 
jednoho dotačního programu. Pan  se dále zajímal, jestli by nebylo od věci nechat si 
vypracovat studii, kolik by stálo zbourání Jitřenky a postavení nové budovy. Bylo mu sděleno, 
že projektová dokumentace na opravu Jitřenky a jejího následného využití, byla schválena již 
předchozím zastupitelstvem, jehož i on byl členem. Nyní se jedná o navýšení ceny projektové 
dokumentace. 

Usnesení č. 8/24 

Zastupitelstvo obce projednalo a souhlasí s vypracováním projektové dokumentace na budovu č. 
p. 220 rozšířenou o moderní technologie za cenu 469 000 Kč bez DPH. Ve smlouvě s panem Ing. 

Horychem budou zaneseny jasně dané termíny odevzdání a penalizace při nedodržení znění 
smlouvy.  

Výsledek hlasování:      Pro: 8             Proti: 0             Zdrželi se: 0 

Vypracování projektové dokumentace rozšířené o moderní technologie na budovu č. p. 220 
a cena projektové dokumentace byly schváleny pod usnesením č. 8/24. 

 

5. Rozpočtové opatření 
 

Rozpočtové opatření č. 1/24 se týká obdržení dotace parku z loňského roku a rozdělení dotací z rozpočtu 
obce pro rok 2024. 

 

Usnesení č. 9/24 

Zastupitelstvo obce projednalo a schvaluje rozpočtové opatření č. 1/24. 

 

Výsledek hlasování:      Pro: 8             Proti: 0             Zdrželi se: 0 

Rozpočtové opatření č. 1/24 bylo schváleno pod usnesením č. 9/24. 
 

Příloha č. 2 

 

 

6. Pozemky 

 

Smlouva o zřízení věcného břemene – služebnosti 
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O žádosti o uzavření Smlouvy o zřízení věcného břemene – služebnosti podává Povodí Ohře, státní 
podnik, se sídlem Bezručova 4219, 430 03 Chomutov, IČO: 70889988, u obce Stříbrná, se sídlem č.p. 
670, 358 01 Stříbrná, IČO 00259616, informovala místostarostka obce paní Bc. Kateřina Secká. 

Povodí Ohře zřizuje ve prospěch pozemku p. č. 144 v k. ú. Stříbrná ve vlastnictví obce Stříbrná věcné 
břemeno – služebnost spočívající v právu umístit a dále provozovat stavbu odběrného a výustního 
objektu, vybudovanou v rámci akce „Stříbrný rybník – opatření pro zajištění funkčnosti vodního díla“ 
/dále jen stavba/, na pozemek, jejíž rozsah v terénu je vymezen geometrickým plánem č. 832-12/2024, 

který je nedílnou přílohou smlouvy. Toto právo zahrnuje též právo přístupu ke stavbě za účelem zajištění 
provozu, oprav, údržby či likvidace stavby na nezbytně nutnou dobu. 
Věcné břemeno - služebnost se zřizuje úplatně, a to za jednorázovou úhradu ve výši 770 Kč + platná 
sazba DPH (14 m2 x 11 Kč/m2 x 5 let). 
Paní místostarostka navrhla schválit uzavření Smlouvy o zřízení věcného břemene – služebnosti se se 
státním podnikem Povodí Ohře, se sídlem Bezručova 4219, 430 03 Chomutov, IČO: 70889988, DIČ: 
CZ70889988, a navrhla pověřit podpisem smlouvy paní starostku Janu Kortusovou. 
 

Usnesení č. 10/24 

 

Zastupitelstvo obce schválilo uzavření Smlouvy o zřízení věcného břemene – služebnosti s Povodí Ohře, 
státní podnik, se sídlem Bezručova 4219, 430 03 Chomutov, IČO: 70889988, u obce Stříbrná, se sídlem 
č.p. 670, 358 01 Stříbrná, IČO 00259616, ve prospěch pozemku p. č. 144 v k. ú. Stříbrná ve vlastnictví 
obce Stříbrná. Zastupitelstvo obce pověřuje podpisem smlouvy starostku obce paní Janu Kortusovou. 
 

 

Výsledek hlasování:      Pro: 8             Proti: 0             Zdrželi se: 0 

Smlouva o zřízení věcného břemene – služebnosti pro Povodí Ohře, státní podnik, Chomutov, byla 

schválena pod usnesením č. 10/24. 

 

 

7. Ostatní 
 

a) Narovnání a zaměření některých komunikací 
 

V obci Stříbrná je mnoho pozemků, u nichž je potřeba upřesnit hranice. Komunikace v katastru 

nemovitostí a dle ortofoto map je vidět, že vedou po jiných pozemcích. Paní starostka navrhuje 
postupně komunikace zaměřit a narovnat tak, jak ve skutečnosti vedou. Prodejem pozemků se 
postupně některé cesty geometrickým plánem narovnávají, ale je ještě mnoho pozemků, kde jsou 

špatně zapsané hranice. 

Orientační cena geometrických plánů ke zpřesnění navržených devíti komunikací je přibližně 
160 000 Kč bez DPH. Paní starostka navrhuje postupně komunikace v obci zpřesnit.  

            Usnesení č. 11/24 

Zastupitelstvo obce projednalo a souhlasí se zaměřením a narovnáním 9 navržených komunikací 
v obci. Zastupitelstvo obce projednalo a souhlasí s orientační cenou geometrického plánu ve výši 
cca 160 000 Kč bez DPH. 
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            Výsledek hlasování:      Pro: 8             Proti: 0             Zdrželi se: 0 

Zaměření a cena za narovnání 9 komunikací byla schválena pod usnesením č. 11/24. 

 

Příloha č. 3 

 

 

b) Žádost o povolení kulturní akce 

 

Pan  ve spolupráci s restaurací Márty podal žádost na uspořádání Rock-

metalového festiválku ORE fest dne 22.06.2024 od 15:00 do 24:00 hodin. Pan  požádal 
o zapůjčení stanu a lavic. Zastupitelé se shodli, že pan  musí podepsat zápůjčku stanu a 
případnou způsobenou škodu obci uhradit. 

Zastupitelstvo obce projednalo a souhlasí s uspořádáním Rock-metalového festiválku ORE fest 
a zapůjčením stanu a lavic. 

            Výsledek hlasování:      Pro: 8             Proti: 0             Zdrželi se: 0 

            Příloha č. 4 

 

c) Ceník při prodeji dřeva 
 

V obci Stříbrná se nachází mnoho pozemků, které jsou zarostlé nálety. V současné době tyto 
pozemky mapujeme, jedná se o pozemky vedené například jako travnatý porost, je potřeba je 

vyčistit. Proto paní starostka spolu s panem  navrhla úpravu ceníku z roku 2022, a to 

tak, že cena u samovýroby bude rozdělena na jehličnaté a listnaté dřevo. Dále bude cena upravena 
v případě neúklidu po samovýrobě. Cena za PRM by měla být výhodnou cenou pro kupující, 
když dodrží na své náklady i úklid. Cena za 1 PRM listnatých stromů bude 150 Kč, jehličnatých 
250 Kč. Pokud někdo po samovýrobě neuklidí, bude počítána cena za 1 PRM u listnatých stromů 
350 Kč a u jehličnatých 450 Kč. 

Zastupitelé, pánové Martin Gössl a Günter Fischer, navrhnuli, aby se v případě velkého zájmu 

obyvatel obce Stříbrná, přidělovalo např. 10 PRM, aby se uspokojilo více zájemců o samovýrobu 
dřeva. 

Dále zastupitel pan Martin Gössl požadoval, aby si v první řadě tímto způsobem udělala zásobu 
dřeva obec. Paní starostka ho ubezpečila, že se již na zásobě dřeva, používaného na různých 

obecních akcích, pracuje.  

            Usnesení č. 12/24 

Zastupitelstvo obce projednalo a souhlasí s ceníkem při prodeji dřeva, z tzv. samovýroby, 

občanům obce Stříbrná. 
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Výsledek hlasování:      Pro: 8             Proti: 0             Zdrželi se: 0 

 

Cena za pokácené náletové dřevo z obecních pozemků byla schválena usnesením č. 12/2024. 
 

Příloha č. 5 

  

8. Diskuse 

 Pan  chtěl vědět, v jaké fázi je kanalizace v horní Stříbrné. Bylo mu sděleno, že probíhá 
výběrové řízení a následně se bude žádat o dotaci z Karlovarského kraje. Kdyby dotace nevyšla, 
jsou na tuto akci schválené prostředky z rozpočtu. V dubnu letošního roku by se mohlo s prací 
na kanalizaci začít a do konce roku by mohla být akce ukončena. 

 

 Pan se zeptal, jestli se zohledňuje inflace u nájmu z telekomunikačního vysílače. Byl 

paní starostkou ubezpečen, že se nájem každý rok dle inflace přepočítává. 

 

 

13. Závěr 

 

Na závěr paní starostka poděkovala všem přítomným zastupitelům i hostům za účast a ukončila 12. 

zasedání Zastupitelstva obce Stříbrná v 18:20 hod.  

 

Místostarostka obce                                                                                        Starostka obce 

Bc. Kateřina Secká         Jana Kortusová 

 

 

 

 

 

                                                                   Ověřovatelé: 
                                                          Mgr. Andrea Krýzlová 

                                                                     Jiří Papež 

 

 

 

 

 

Zapisovatelka: Hana Marešová 

Datum zhotovení zápisu: 22.02.2024 
 


